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Zápis ze schůze výboru TO Slavoj Český Brod 
ze dne 09. června 2024 

 
Přítomni: Zuzana Fořtová, Jan Koc, Martin Kratochvíl, Martin Vlasák, Václav Dvořák 
 

Omluveni: Vladimír Mlázovský, Milan Homola 
 

Hosté: Ivan Chmelík 
 

Program:  
1. Proběhla zpráva o stavu členské základny 

a. Byli obesláni dlužníci, pokud nebude zaplacen dlužný členský příspěvek, bude každému 

účtováno 50,- Kč za nájem dvorce za tréninkovou jednotku. 

2. Proběhla informace o nutnosti aktualizace členské základny ve všech informačních systémech 

– zabezpečí VD. 

3. Výbor TO děkuje pořadatelům akce Vítání jara (Holokrci) za její uspořádání. 

4. Byl rezervován termín stavění přetlakové haly na 19.10.2024 (sobota). 

5. Proběhla informace o probíhajících tradičních pátečních sparingových odpolední pro závodní 

hráče oddílu. 

6. Proběhla informace o stavu obsazenosti ubytovny TO. 

7. Proběhla informace o zdravotním školení trenérů. 

8. Termín tradičního turnaje o Posvícenský koláč byl stanoven na 14.9.2024. 

9. Byl stanoven termín pro rozlučku s letní sezonou – 4.10.2024. 

10. Proběhla informace o stavu projektu Tenis dětem. 

11. Proběhla informace o stavu vyúčtování zimní sezony v přetlakové hale. 

12. Výbor TO žádá vedení správy TJ Slavoj Český Brod o návrh řešení nákupu energií pro sezonu 

2024/2025. 

13. Proběhla oprava hydroizolace terasy a omítek ve sportovní části areálu. 

14. Proběhla oprava asfaltového povrchu komunikace u dvorce č. 5 a správcovny. 

15. Bylo pořízeno 5 kusů nových laviček. 

16. Oddíl nakoupil elektrický vyžínač trávy. 

17. Oddíl obdržel nabídku na automatické zavlažování dvorců č. 1 – 3. 

18. Probíhá oprava tribun u dvorce č. 1. 

19. Probíhá výměna stávajícího osvětlení za LED z důvodu energetických úspor za pomoci 

sponzorského daru. 

20. Proběhla informace o přípravě květinové louky za dvorcem č. 5. 

21. Tenisový oddíl opravil a zabezpečil lávku mezi tenisovým areálem a fotbalem. 

Příští schůze bude svolána operativně 
 

Zapsal: V. Dvořák 
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